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Mozierski J6zef

Radny Rady Miasto Wtoclawek

Wloclowek, dnia 17 listopad 2020 roku

Szanowny Pan

Morek Wojtkowski

Prezydent m Wloclawek

Zwracam siq z uprzejma proSbq w imieniu mieszkafc6w ul. Dojazdowej o

udzielenie odpowiedzi na jakim etapie jest realizacja projektu i budowy

chodnika w ciqgu ul. Dojazdowej.

Z powalaniem
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